
Zápis z jednání školské rady 20. 6. 2022 

 

 

Přítomni: 

 

Mgr. Iveta Zahajská, Mgr. Adriana Kališová, Mgr. Monika Szabóová, Mgr. Petr Slavětínský, 

PaedDr. Zdeněk Souček, Mgr. Roman Schulz, Lenka Vodičková, Mgr. Klára Zubíková 

 

Nepřítomni: 

 

Mgr. Radka Martínková   

 

Program jednání: 

 

1. Vzdělávání ukrajinských žáků 

2. Úspěchy našich žáků v soutěžích 

3. Rozšíření nabídky 2. cizího jazyka 

4. Mapa školní jídelny 

 

Jednání: 

 

Proti programu jednání neměl nikdo z přítomných žádné připomínky. 

  

Mgr. Zahajská představila novou členku školské rady za zřizovatele Mgr. Kláru Zubíkovou  

PaedDr. Souček požádal o změnu pořadí projednávaných témat – jako první navrhl projednat 

problematiku školní jídelny. 

1) Mgr. Zahajská seznámila členy školské rady s dotazníkovým Scio šetřením ke spokojenosti 

strávníků se školní jídelnou. Šetření probíhalo mezi žáky 1. a 2. stupně základní školy, mezi 

školními zaměstnanci a rodiči. Dotazníky nejsou ještě zcela vyhodnoceny, s výsledky šetření 

se bude dále pracovat. Škola má sestavenou stravovací komisi, která se podílí na kontrole 

školní jídelny.  

PaedDr. Souček vznesl dotaz k šetření, namítl nevhodné vybrání testů. Dle předběžných 

výsledků nedopadlo šetření moc dobře, je nutné zvýšit kontrolu provozu školní jídelny 

s kuchyní. Navrhl, aby žáci druhého stupně chodili dříve na obědy (např. po 4. vyučovací 

hodině), aby došlo k odlehčení jídelny v nejvytíženější dobu – po 5. a 6. vyučovací hodině. 

Mgr. Schulz se dotázal, co konkrétního přinesly dotazníky, a podotkl, že je nutné pracovat 

s výsledkem šetření. 

Mgr. Szabóová by do jídelníčku zařadila více zeleninových pokrmů a používala by méně soli. 

Mgr. Kališová podotkla, že zásadní ke kvalitnímu stravování je nepoužívat polotovary. 



Mgr. Zubíková navrhuje důraznější kontrolu vedení školní jídelny, aby nedocházelo k tzv. 

získávání bonusů za vyšší odběr zboží.  

2) Ve školním roce 2022/2023 bude od září rozšířena nabídka 2. cizího jazyka o španělštinu. 

3) Na základní školu nastoupilo během školního roku 68 ukrajinských žáků, 5 opustilo školu, 

někteří se již vrátili zpět. Škola disponuje školní asistentkou, která pomáhá s adaptací nově 

příchozích žáků z Ukrajiny. 

4) Mgr. Zahajská seznámila členy školské rady s úspěchy žáků základní školy ve školských 

soutěžích. Někteří žáci se umístili na předních příčkách olympiád.  

Mgr. Zubíková navrhla vytipovat školní odvětví či předmět, a v rámci partnerských měst 

prověřit znalosti naší školy se zahraniční školou. 

Mgr. Schulz navrhl spolupráci pěveckých sborů partnerských měst a dále uspořádání 

sportovního klání mládeže těchto měst. 

 

 

Zapsal: Mgr. Petr Slavětínský 


